
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л  № 40 

 

от извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

 

на 26 ноември 2020 г. 

 

 

 

Днес, 26 ноември 2020 г., от 9,30 ч. дистанционно чрез платформата 

CISCO Webex Meeting на Столична община се проведе извънредно заседание на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

 

 

Извънредното заседание беше открито в 9.30 часа и ръководено от г-н Георги Георгиев - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Колеги, имаме да разгледаме четири точки в дневния ред. 

Успяхте ли да се запознаете с дневния ред, преди да започна с проверката на кворума? 

Предоставена ни е допълнителна информация, по точките които отложихме, така че Ви 

предлагам да започнем. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси и 

бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват онлайн чрез платформата CISCO 

Webex Meeting – връзка  11 общински съветници, както следва: 

 

1.  Георги Георгиев – председател; 

2. Стефан Марков – зам.-председател; 

3. Иван Таков – зам.-председател 

4. Зафир Зарков; 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
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5. Екатерина Йорданова; 

6. Радослав Абрашев; 

7. Христиан Петров; 

8. Борислав Иванов; 

9.  Владислав Панев; 

10. Любомир Георгиев; 

11. Петко Димитров; 

Г-н Методи Лалов и г-н Михаил Ставрев отсъстват от участие онлайн в  заседанието, 

поради болнични. 

Поради което,  поради наличие на кворум, заседанието може  да бъде проведено. 

Колеги, по така обявения дневен ред има ли против? 

Гласуването е както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Владислав Панев За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се дневният ред.Благодаря. 

Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-ВК66-9970/24.11.2020 г. относно 

разрешение за разходване на средства, постъпили като целеви дарения по дарителска сметка на 

Столична община, за овладяване разпространението на COVID-19 и преодоляване на последиците от 

епидемията с вносител: Йорданка Фандъкова – кмет на Столична община. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: По точката имаме доклад от кмета на Столична община 

относно разрешение за разходване на средства, постъпили като целеви дарения по дарителска сметка 

на Столична община, за овладяване разпространението на COVID-19 и преодоляване на последиците 

от епидемията. 
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Колеги, кой ще докладва от името на вносителя?  

Заповядайте, господин Димитров! 

КРАСИМИР ДИМИТРОВ: директор на дирекция „Аварийна помощ и превенция“- 

Господин председател, благодаря Ви. 

Уважаеми общински съветници, господин Барбалов, доклада, който е за използване на 

дарителската сметка, която е от дарителския фонд, в който са събрани средства, целта е подпомагане 

на общинските лечебни заведения с техника и апаратура, която е крайно необходима за лечението на 

пациенти с COVID-19, както е волята на дарителите, които са си дали средства в тази дарителска 

сметка. 

Знаете, че ние имаме логистичен щаб, в който имаме запаси на различни видове техника, 

материали и дезинфектанти, маски и лични предпазни средства допълнителни, които са за работа на 

лечебните заведения, свързани с тяхната основна дейност в COVID отделенията. 

Предлагаме на вниманието Ви закупуването на 30 броя кислородни бутилки, 200 бара, 

които са крайно необходими за резерв, когато някъде има нужда от тях събота, неделя и ли, през нощта, 

които да може да се използват за подмяна и апарати, които са за кислородотерапия, които се използват 

в лечението на пациентите с COVID-19 в отделенията. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви, запознали сме се с проекта на решение. 

Заповядайте, доктор Койчев! 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ: Докладът е пределно ясен и беше подкрепен единодушно от 

Комисията по здравеопазване. Още повече, че това не само е оперативен резерв, това ще бъде 

използвано, тъй като капацитета на Пета градска болница се увеличава с още 35 COVID легла и това 

ще бъдат за средно тежки дори и тежки случаи, които ще имат нужда от кислородотерапия.Надявам 

се, на пълна подкрепа от колегите. Благодаря. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви. 

Колеги, сумата която се предлага да се разходва е близо 62 хиляди лева – 59 760 лева с 

ДДС. Те ще послужат изцяло целево за придобиване на спешно необходимото медицинско оборудване. 

Имате ли въпроси към вносителя? Няма. 

В такъв случай преминаваме към гласуване.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното становище 

на ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Владислав Панев За 
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10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Преминаваме към разглеждане на точка 2 от дневния ред. 

По т. 2 от дневния ред:. Доклад вх. № СОА16-ПП00-13/580/23.11.2020 г. относно 

кандидатстване на Столична община с проектно предложение  „Развитие на културната 

инфраструктура в Столична община чрез инвестиции в обновяване на ОКИ „Средец“, район 

„Оборище“, по Процедура BG16RFOP001-1.001-039 „Изпълнение на интегрирани планове за градско 

възстановяване и развитие на 2014-2020“по Оперативна програма “Региони в растеж“ 2014 – 2020 с 

вносители: доц. д-р Тодор Чобанов – зам.-кмет на СО и Ирина Савина – зам.-кмет на СО. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ:  Това е отложеният  доклад от заседанието ни, проведено 

на 24.11. от доц. Чобанов и госпожа Савина относно кандидатстване на Столична община с проектно 

предложение  „Развитие на културната инфраструктура в Столична община чрез инвестиции в 

обновяване на ОКИ „Средец“, район „Оборище“, по Процедура BG16RFOP001-1.001-039 „Изпълнение 

на интегрирани планове за градско възстановяване и развитие на 2014-2020“ по Оперативна програма 

“Региони в растеж“ 2014 – 2020. 

Уважаеми колеги, представена ни беше допълнителна информация по повод искането ни 

в тази връзка към вносителите. 

Давам думата на първо място на Иван Таков за въпрос. 

ИВАН ТАКОВ: Благодаря, господин председател. 

По-скоро първо трябваше да дадете думата на вносителите, ако имат какво да кажат, но 

след като сте ми я дали, започвам. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ:  Господин Таков, благодаря, но тъй като вносителите са 

представили информация веднъж, втори път представиха доклада и трети път отговаряха на въпроси, 

които аз поставих миналия път, не мисля, че има някаква промяна, която да налага допълнителната 

обосновка. 

ИВАН ТАКОВ: Добре, разбрах ви. От това, което гледах от доклада наистина добре 

познавам културния център, дори и на близо до него живея и има нужда от ремонт. Абсолютно съм 

съгласен, но сумата за финансиране е 10 милиона, като близо 5 милиона и половина са от общинския 

бюджет и аз в момента нямам готовност без подробни направени сметки и разчети да подкрепя такъв 

доклад с такава сума, който ангажира столичния бюджет с 5,5 милиона лева близо, това е 

безвъзмездната финансова помощ, което е прекрасно, но финансирането от Столична община също е 

в много голям размер, за това на този етап ще се въздържа и ако може да ни бъде изпратена 

допълнително тази информация. Благодаря. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви. 

Господин Барбалов, имате ли възможност да вземете отношение. Първо, ще дам думата на 

госпожа Йорданова. 
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Заповядайте, госпожо Йорданова! 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА: Господин председател, нека господин Барбалов, ако иска 

да вземе отношение, аз ще взема думата след него, и да отговори на господин Таков. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря. 

Доколкото той участва в заседанието, предполагам заради точка 3, след това ще дам думата 

и на господин Чобанов, разбира се.  

Господин Барбалов, вие сте съгласували доклада може ли да ни кажете повече? 

ДОНЧО БАРБАЛОВ: Много ви благодаря. 

На практика доклада, след като бъде одобрен от Общинския съвет предстои да бъде внесен 

проекта в Междинното звено, на което аз съм ръководител, където той трябва да бъде разгледан и 

евентуално одобрен, така че на този етап наистина бих предложил д-р Чобанов, който също поиска 

думата да даде подробности за проекта. Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Господин Чобанов, заповядайте като вносител. 

ТОДОР ЧОБАНОВ- зам. кмет на СО : Уважаеми господин председател, дами и  господа 

общински съветници, действително сумата е голяма, но и обекта е голям – 40 години е в експлоатация 

без да са направени съответните основни ремонти и подобрения така, че той се намира в изключително 

тежко състояние, много е амортизиран. С архитектурния проект, който ще се изпълнява той ще увеличи 

чувствително своите параметри и ще достигне 7 хиляди 500 квадрата, така че сумата отговаря на 

операцията, която трябва да бъде извършено и е съпоставима с други наши успешни и вече завършени 

проекти, като ремонта на „ОКИ Красно село“. 

Припомням, че ние имаме споразумение с Министерството на регионалното развитие  и 

благоустройството от 2015 година, което е подписано от Столична община, което включва всички 

ангажименти от гледна точка на собственото участие на общината. Това споразумение за 

инвестиционния процес ни ангажира да изпълним тези проекти и тяхното неизпълнение, би 

предизвикало възможност за санкции върху нас. 

Така, че смятам, че се придържаме към това споразумение, че сумата, която е предвидена 

за проекта отговаря на пазарните реалности и на нуждите на обекта и трябва да бъде подкрепен 

доклада. Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви. 

Заповядайте, госпожо Йорданова! 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА: Уважаеми колеги, искам съвсем накратко да кажа на 

господин Таков, че ние по принцип се отнасяме с изключително внимание и с един и същ подход по 

отношение на това как разходваме средствата от европейските фондове, защото сме изключително 

отговорни в това отношение и по същия начин се отнасяме и към средствата, които изразходваме от 

нашия бюджет, когато има необходимост да бъде реализиран един проект за мен като общински 

съветник не би имало значение за да гласувам какви средства разходваме, но това е само една ремарка. 

По отношение на проекта колеги, тук не става въпрос за ремонт, а тук става въпрос за 

сериозна реконструкция, както каза и д-р Чобанов, това е една сграда със сериозни години работа, с 

голяма сграда, която ние познаваме и обръщам внимание, не говорим за ремонт, говорим за сериозна 

реконструкция. 
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Така, че аз бих подкрепила доклада и моля колегите също да го направят. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Господин Таков, за дуплика доколкото разбрах сте 

заявил? 

ИВАН ТАКОВ: Да, благодаря. 

Малко съм учуден от изказването на госпожа Йорданова, и то най-вече в частта колко 

сериозно подхождат към разходването на европейските средства, но няма да подхващам тази тема 

въпреки, че е интересна и ще се изговори наскоро. 

Вижте какво, не става въпрос за ремонт, а става въпрос за сериозна реконструкция.  За мен 

въпроса е, че ние трябва да видим сметката, какво ще се ремонтира? Какво ще се прави и при какви 

цени? Защото в момента иначе ние подписваме един празен чек за 10 милиона, нищо повече.Благодаря. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви, господин Чобанов дала можете да 

поясните какво е РЗП-то на сградата, на която територия всъщност ще се извършат описаните 

строително-монтажни работи, защото според мен след представената справка макар ангро и общо по 

пера при съотнасянето им към РЗП-то би могло да се стигне до детайлна информация, която на този 

етап бихме могли да имаме и ние тепърва предстои да разглеждаме и заемното финансиране, когато 

ще разглеждаме в детайли целия проект. В момента одобряваме кандидатстването по проекта, 

припомням колеги, за да получим финансиране за половината от стойността на ремонта.  

В противен случай, тъй като така или иначе трябва да извършим ремонта ще трябва да го 

направим изцяло с наши средства, за които уверявам ви в бюджета много трудно ще се намерят идните 

години. 

Господин Чобанов, заповядайте! 

ТОДОР ЧОБАНОВ: Уважаеми колеги, в приложения материал виждате разбивка по 

основни пера. Строителството е около 7 милиона, като разбира се това е без ДДС. Размерът на сградата 

на ОКИ „Средец“ след реконструкцията ще достигне около 7 хиляди 500 квадратни метра, така че 

всеки може да погледне и да изчисли, че сумите, които получаваме са изключително скромни за такъв 

обект - около 900 – 1000 лева на квадрат  е една съвсем пазарна цена към настоящия момент 

предвиждайки разбира се и едно доста минималистично оборудване, което ще доставим за нуждите на 

общинския културен институт. 

Така, че много пъти сме го гледали проекта. Той е минал няколко пъти през НАГ, 

коригиран е от проектантите. Актуализиран е през тази есен. Свършена е страшно много подготвителна 

работа и ви уверявам, че работата е изпълнена изключително съвестно. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви. 

Колеги, не виждам други заявки за изказвания, поради което преминаваме към гласуване. 

Моля, някой от вас, който е против отчитането на гласовете по този начин, да отчитаме 

изрично „против“ и „въздържали се“ да го заяви. Имате ли възражения? Няма. 

Преминаваме към гласуване.  

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 
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2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. 
Иван  Таков – зам. Председател 

Въздържал 

се 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Владислав Панев 

Въздържал 

се 

10. Любомир Георгиев 

Въздържал 

се 

11. Петко Димитров 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 4 

 

Преминаваме към разглеждане на точка 3 от дневния ред. 

По т. 3 от дневния ред:. Доклад № СОА20-ВК66-9962/24.11.2020 г. относно предоставяне 

на целеви субсидии на общински лечебни заведения за закупуване на медицинска апаратура за 

диагностика на пациенти с COVID-19 с вносители: Дончо Барбалов – зам.-кмет на СО и д-р Антон 

Койчев – председател на ПК по ЗСП. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Доклад от господин Барбалов и от д-р Койчев, относно 

предоставяне на целеви субсидии на общински лечебни заведения за закупуване на медицинска 

апаратура за диагностика на пациенти с COVID-19, както по първа точка, така и по следващата, а също 

и по настоящата ние сме водеща комисия. Имаме положителни становища от другите комисии, като ви 

обръщам внимание колеги, че се предлага да се дадат целеви субсидии за две лечебни заведения – Пета 

многопрофилна болница за активно лечение – 28 хиляди лева с ДДС и ДКЦ ХХІІ – гр. София – 28 

хиляди лева с ДДС, като парите трябва да се ползват за придобиване на дълготрайни материални 

активи по един брой подвижни мобилни рентгенови апарати тип „Кугел“ за нуждите на съответните 

общински лечебни заведения.  

Колеги имате ли въпроси към вносителите и вносителите искате ли нещо да добавите?  

Докладът е ясен, спешен и необходим. 

Има ли заявки за изказвания? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителните становища 

на ПК по здравеопазване и социална политика и ПК по икономика, собственост и дигитална 

трансформация, се взе следното решение: 

 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A66-9962-DA-AK.pdf/4c1285e9-ff2f-4a59-8138-822840bc8de7
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2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Владислав Панев За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Преминаваме към разглеждане на точка 4 от дневния ред. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-14181/1/19.11.2020 г. относно 

заемообразно финансиране от бюджета на Столична община във връзка с изпълнение на проект 

BG05M9OP001-2.101-0170-C01 „Надежда за утре/Патронажна грижа за възрастни хора и лица с 

увреждания – район „Подуяне“ по ОП РЧР 2014-2020 с вносител Ева Митова – кмет на район Подуяне, 

придружен с  Писмо и становище вх. № № СОА20-ВК08-12358/3/19.11.2020 г. и № СОА20-ВК08-

12358/4/23.11.2020 г. от д-р Д. Барбалов – зам. кмет на СО, касаещо проекти на всички райони, 

идентични с горния проект 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Този доклад беше разгледан в предишното заседание, но 

беше отложен. Докладът е относно заемообразно финансиране от бюджета на Столична община във 

връзка с изпълнение на проект BG05M9OP001-2.101-0170-C01 „Надежда за утре/Патронажна грижа за 

възрастни хора и лица с увреждания – район „Подуяне“ по ОП РЧР 2014-2020. 

Имаме писмо и становище от господин Барбалов, което касае проектите на всички райони, 

които са идентични с настоящия проект. Ние предстои на следващи заседания да разгледаме и 

останалите искания от районите. Казах ви, че има лавинообразно постъпили такива, като аз колеги въз 

основа на предложението и становището от господин Барбалов ви предлагам следният изменен проект 

на решение: 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада придружен с положителното 

становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

Постоянната комисия по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения 

проект за решение, като предлага следните изменения: В преамбюла на проекта за решение да се заличи 

следният текст от бюджета на столична община. 

В точка 1 от проекта за решение да се заличи следният текст: „Предоставя от бюджета 

(резерва) на Столична община заемообразно средства в размер на 50 хиляди лева на район „Подуяне“, 

като вместо него се запише следния текст: „Дава съгласие за заемообразно предоставяне на средства в 

размер на 50 хиляди лева от бюджета на район „Подуяне““, тоест предлагаме не от централния бюджет, 

а от бюджета на района да бъдат използвани средствата чрез заемообразно финансиране. 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A08-14181-E.MITOVA1.pdf/d13031be-b1ea-4a38-921e-6514da10f473
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В точка 3 от проекта на решение след текста: „Възстановени“ да се добави следния текст 

„По бюджета на район „Подуяне“. 

В точка 4 вместо текста: „Възлага на кмета на Столична община“, да се запише текста 

„Възлага на кмета на район „Подуяне““. 

Колеги, имате ли въпроси?  

Има представители на вносителя. Те взеха отношение и в предходното заседание и ни 

изясниха колко е важен този доклад. Настоящият проект за решение, който ви предлагам е съобразен 

с възможностите на бюджета на общината и съответно на района, поради което е и с такова 

съдържание. 

Заповядайте, госпожо Йорданова! 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА: Господин председател, смятам, че с поредните корекции 

ние не би трябвало да имаме никакви основания за притеснения и бих искала да подкрепим доклада и 

да дадем възможност на районната администрация, която с действията ни показва своята активност да 

пристъпи към реализация на проекта, защото проекта е с изключително голяма социална значимост и 

вярвам, че е необходимо да ги подкрепим и дори да благодарим на администрацията за нейната 

активност. Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви. 

Присъединявам се разбира се към казаното от Вас, без съмнение всяка инициатива на 

районните администрации, която подобрява качеството на живот на столичани трябва да бъде 

подкрепена, в конкретния случай изменяме искането им за заемно финансиране, като определям това 

да стане от собствения им бюджет и в крайна сметка това ще реши по същия начин въпроса и проблема, 

тоест ще обезпечи предоставянето на тази важна грижа за жителите на райони. 

Колеги, преминаваме към гласуване на доклада с прочетения изменен проект на решение. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното становище 

на ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща  подкрепя доклада с приложения проект за решение, 

като предлага следните изменения: 

 

В преамбюла на проекта за решение, да се заличи следния текст: „ …..от бюджета на Столична 

община….“. 

 

В т.I от проекта за решение да се заличи следния текст:  

„Предоставя от бюджета /резерва/ на Столична община заемообразно средства в размер на 50 000 

/петдесет хиляди/ лева на СО район Подуяне…“ като вместо него се запише следния текст: 

„Дава съгласие за заемообразно предоставяне на средства в размер на 50 000,00 /петдесет хиляди/ 

лева от бюджета на район Подуяне“. 

В т. III. от проекта за решение, след текста: „ ….. възстановени“ да се добави следния текст: „ по 

бюджета на район „Подуяне , “. 

В т. IV. от проекта за решение, вместо текста: „ Възлага на кмета на Столична община…“ да се 

запише следния текст: „ Възлага на кмета на район „Подуяне“. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 
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2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Владислав Панев За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Уважаеми колеги, с това изчерпахме дневния ред на днешното извънредно заседание. 

Уважаеми колеги, закривам заседанието. Благодаря ви. 

Пожелавам ви спорен ден. 

Поради изчерпване на дневния ред на извънредното заседание, председателят на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет г-н Георги Георгиев закри заседанието в 10.00 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 02.12.2020 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               /п/ 

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

                        [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

                /п/ 

    СТЕФАН МАРКОВ 

                       [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               /п/ 

       ИВАН ТАКОВ 

                     [дата на подписване] 

 


